
Zápis č. 3/2014 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 17.12.2014 od 18:00 hod. 

v zasedací místnosti obecního úřadu. 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval, že 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 

Přítomní: p. Tejmlová, Nováková, Pöschlová, p. Borovka, Pöschl  

Omluvení: p. Mačková, J. Tejmlová ml. 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  

 Ověřovatelé: p. Borovka, Nováková 
 

 

 

            Plánovaný program:  
 

1. Projednání podkladů účetní závěrky za rok 2013 o nápravě chyby. 

2. Projednání závěrečného účtu a účetní závěrky dobrovolného svazku obcí 

Netolicko. 

3. Projednání místního programu obnovy venkova na rok 2015 – 2020. 

4. Projedníní odměny pro kronikáře obce. 

5. Projednání žádosti manželů Duchoňů. 

6. Projednání jubilantů a narozených občánků. 

7. Projednání dozoru v obecních lesích. 

8. Projednání odstupných platů bývalé starostky. 

9. Projednání žádosti p. R. Novákové. 

10. Projednání záměru na byt v obecní budově č.p. 45. 

11. Projednání žádosti p. A. Pöschlové. 

12. Projednání záměru na pronájem obecní kolny 

13. Jmenování inventarizační komise. 

14. Diskuse, závěr 

   
 

Program byl schválen bez připomínek. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

 

1. Zastupitelstvo obce dne 17.12.2014 projednalo podklady účetní závěrky za rok 

2013 o nápravě chyby. Účetní závěrku za rok 2013 o nápravě chyby zastupitelstvo 

schválilo. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 



2. Zastupitelstvo obce dne 17.12.2014 projednalo a vzalo na vědomí závěrečný účet, 

zápis ze schůze, kontrolní skupiny svazku obcí Netolicko za rok 2013 a souhlasí  

s celoročním hospodařením. Zastupitelstvo projednalo a schválilo účetní závěrku 

dobrovolného svazku obcí Netolicko k 30.12.2013.  
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

3. Zastupitelstvo projednalo a schválilo místní program obnovy venkova na  

rok 2015 – 2020.  
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0  
 

 

4. Zastupitelstvo obce projednalo odměnu pro kronikáře a zvýší jí 

z 1 000,-Kč na 2 000,-Kč za rok. Kronika je vedena řádně a patří poděkování 

kronikáři p. Ing. Ivu Celjakovi. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

5. Manželé duchoňovi si dali žádost na odkoupení části pozemku parc. č. 1106/1, 

kousek z této parcely mají oplocený a patří obci. Nechají si tuto část pozemku 

zaměřit na své náklady. Zastupitelstvo odsouhlasilo záměr na prodej části pozemku 

parc. č. 1106/1. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

6. Zastupitelstvo projednalo a schválilo pro seniory od 60ti let dárkové koše v 

hodnotě 600,-Kč vždy po 5ti letech. Nad 80 let každý rok koš v hodnotě 300,-Kč.  

Děti, které se narodí v obci od  1.1.2015 dostanou poukaz do drogerie Teta Netolice v 

hodnotě 600,-Kč. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

7. Zastupitelstvo projednalo dozor v obecních lesích a schválilo jako předešlá léta 

p. Františka Nováka, který zná obecní lesy. Odměna zůstane 2 500,-Kč ročně. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

8. Zastupitelstvo projednalo a schválilo 5 odstupných platů bývalé starostce   

A. Mačkové podle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 



 

 

9. Pani Růžena Nováková si dala žádost na odkoupení starých okeních mříží z 

budovy č.p. 45. Zastupitelstvo schválilo prodej těchto mříží za cenu kovového šrotu 

3,50,-Kč za 1 kg. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

10. Zastupitelstvo projednalo záměr na pronájem bytu v obecní budově č.p. 45, kde 

sídlil obecní úřad. Tento byt se pronajme za cenu 1 900,-Kč měsíčně. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 

11. Pani A. Pöschlová si dala žádost na předělání místnosti v obecní budově č.p.45, 

která sousedí s bytem, který má pronajatý. Z této místnosti si chce udělat koupelnu a 

to na své náklady. Zastupitelstvo žádost schválilo. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 

12.Obecní zastupitelstvo projednalo záměr na pronájem obecní kolny č.8. 

     

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 

13. Starosta L.Pöschl jmenoval inventarizační komisi ve složení: 

předseda – L- Pöschl 

členové – Petr Borovka, J. Tejmlová ml. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí jmenování inventarizační komise. 
 

 

14. V diskusi se hovořilo o Mikulášské nadílce. Děti se sešly v hojném počtu i s 

rodiči.  

Pan K. Bartůňěk pořádá jako každý rok Vánoční fotbal, obec mu přispívá  1 000,-Kč 

na pohoštění.  

Pan L. Pöschl dostal od obce 1 000,-Kč na Silvestrovský ohňostroj.  

Starosta poděkoval všem za účast, popřál veselé svátky a hodně zdraví a úspěchů v 

Novém roce a zasedání ukončil. 
 

 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová 
 

Ověřovatelé: p. Borovka, p. Nováková 
 


